
 

 

 

Förvaltningen för funktionsstöd 

 
  

Protokoll (nr 3) 

Sammanträdesdatum: 2024-03-21 

Göteborgs Stad, förvaltningen för funktionsstöd, protokoll 1 (4) 

  

   

Dalheimers hus Delaktighetsråd 
 

 

Tid: 13:30–15:30 

Plats: Dalheimers hus. Iris U1 

Paragrafer: §1–12 

Kallade 

Ledamöter 

Kjell Emanuelsson, Synskadades riksförbund (SRF) 

Karin Hedén Hessling, Synskadades riksförbund (SRF) 

Linda Karlsson, Delaktighet, handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR)  

Ansa Tammerland, Reumatikerdistriktet Göteborg / frånvarande 

Ove Haugen, Hjärnkraft 

Håkan Hägg – RTP /frånvarande 

Kenneth Dämbäck – Funktionsrätt 

Ida Hansson, Funktionsrätt / frånvarande 

Kristina Kindberg, Unga Rörelsehindrade Göteborgsklubben 

Elisabeth Orrö, Dalheimers hus / frånvarande 

Övriga närvarande 

Monika Öhrn sekreterare 

Arkitekter från Semren och Månsson 

 

Underskrifter 

Sekreterare 

Monika Öhrn 

 

 

Ordförande                                                                      Justerande                  

Kjell Emanuelsson                                                          Kenneth Dämbäck 
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§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Ledamöterna presenterar sig 

§ 3 Val av justerare 
Kenneth Dämbäck 

§ 4 Genomgång av föregående 
mötesprotokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställs 

§ 6 Evakuering och renovering 
Planering för evakuering och renovering av Dalheimers hus fortsätter. Fackliga 

representanter i förvaltningen för funktionsstöd har nu granskat ritningarna utifrån 

personalytor för medarbetare i Göteborgs stad. Det har varit samgranskning av 

ritningarna där vi från verksamheten, arkitekter och övriga konsulter har granskat 

planeringen utifrån behov och profession.  

Vi kan se att det finns en utmaning utanför entrén till Kustgatan 10 vad gäller 

Serviceresor. Det är en hög trottoarkant och sluttande trottoar, så det är svårt att göra 

åtgärder så att det blir såsom vi önskat. Vi upplever ändå att Serviceresor och 

stadsmiljöförvaltningen vill göra sitt bästa för att det ska fungera för våra besökare. I 

vissa fall kan garaget användas och ibland kan det fungera med avsläpp vid Kusttorget 

eller på annan plats.  

Nu pågår arbete med att planera inför flytt av verksamheten till andra lokaler. Det är bra 

att börja rensa i förråd och på kontor redan nu. Vi kommer inom kort att boka en 

container, så vi kan slänga det vi inte behöver. Arkivhandlingar kan flyttas till 

regionarkivet om man inte längre vill förvara den i verksamhetens egna arkiv, förråd eller 

kontor.  

Det finns ett förslag att korttidsboendet flyttar till Byalagsgatan. Nämnden tar beslut nästa 

vecka.   
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§ 7 Tillgänglighet 

Föreläsning Certec 

Vi har bjudit in föreläsare från Certec i Lund för att hålla en föreläsning om universell 

utformning. Det kommer att vara en sopplunch som är öppen för alla, men 

funktionsrättsorganisationer och arkitekter som planerar nya Dalheimers hus kommer att 

få möjlighet att anmäla sig först.  

Hissproblem 

Det upplevs som att det är ett större tryck på hissarna sedan årsskiftet. Hissarna skakar, så 

Delaktighetsrådets ledamöter undrar om det är något problem med dem om de håller till 

evakueringen?  

Entrén vid hissarna är liten med tanke på hur stora rullstolarna är.  

§ 8 Kundenkät nya Dalheimers hus 
Vi har skickat ut en kundenkät till friskvårdens besökare för att få in förslag på vad en 

framtida relaxavdelning ska ha för innehåll. Det besökarna i första hand önskar är sköna 

stolar, fikamöjlighet, massage och värme.  

I kundenkäten ställdes även frågan hur besökarna kommer att påverkas av att friskvården 

stänger under renoveringen och många uttryckte en stor oro för att deras hälsa kommer att 

försämras.  

Det finns ett behov av lyftar på toaletterna i friskvården.  

§ 9 Aktuell i våra verksamheter 
DHR – Ska ha årsmöte inom kort.  

Funktionsrätt – har två nyanställda i projekt riktat mot personer som inte har svenska som 

första språk. De kommer att arrangera en EU-debatt 30 maj och samma dag erbjuds 

möjlighet till förtidsval fram till 17.30. De kommer att bjuda på förfriskningar. De har 

önskemål om att få sprida informationen om EU-debatten på Dalheimers hus ljustavla.  

En ombudsman har varit i Geneve utifrån granskning av hur Sverige uppfyller målen i 

FN:s mål. Svenska regeringen fick kritik.  

SRF- Årsmöte på Södra Allegatan. De hade nomineringsmöte i slutet av februari. Ett 

digitaliseringsprojekt kommer att starta. De ska projektanställa två personer, som ska 

hjälpa till med telefoner och andra digitala hjälpmedel. De har fått medel från ”de blindas 

vänner” och det är stort intresse bland synskadade.  

Hjärnkraft – Hjärnkraft har en styrelseledamot som var med i Geneve gällande FN:s 

konvention om rättigheter för personer med funktionsnedsättning. Verksamheterna rullar 

på och de har bokat Dalheimerssalen 7–8 november för att genomföra konferensen ”leva 
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hela livet”. Temat kommer att vara unga vuxna med förvärvad hjärnskada.  

Unga rörelsehindrade – ska ha en antidiskrimineringsträff 26 mars och årsmöte 27 april.  

§ 10 Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  

§ 11 Universell utformning – Workshop nr 2 
med arkitekterna. 
Arkitekterna har presenterat svaren från tidigare enkät och workshop för projektgruppen 

och de har fått återkoppling och kommentarer från de andra i projektet. Det är 15-20 

personer som är involverade i projektet och alla har olika professioner. Installatörerna 

jobbar nu med teknikrum, storlek och funktion. Hur de ska välja rätt system, vad är rätt 

för att luftkvaliteten ska bli bra.  

 

Brand vill ha ett brandskydd för den aktuella verksamheten, så att utrymning kan ske på 

ett säkert sätt om något händer. Vissa krav är för hus som är för sju våningar, men de har 

ändå tryckt på särskilda krav utifrån målgruppen som vistas i Dalheimers hus. 2020 kom 

krav på att alla arbetsplatser ska ha uppställningsplatser för personer med rullstol. Det är 

vi ombyggnation som det ställs krav på att uppfylla alla kraven. Det är olika brandkrav på 

väggar, så vissa väggar står emot eld i 60 minuter, andra 30 minuter.  

 

Ledamöterna arbetar i grupp med att ta fram förslag på hur terrassen skulle kunna 

användas när den blir tillgänglig för fler. Vid entrén vill vi skapa ett en utemiljö som 

förstärker Dalheimers hus som mötespunkt.  

§ 12 Mötet avslutas 
 

 

 

 

 

 

 

 


